
Aan: College Zwolle

Van: CDA Zwolle, Margriet Boersma en Jan Nabers

Datum: 16 december 2020

Betreft: Binthout

Op 26 november jongstleden verscheen er een artikel in de Stentor over houtzagerij Binthout. In dit 
artikel wordt gesteld dat Binthout zonder toereikende omgevingsvergunning opereert. Met als 
gevolg dat Binthout geen hout meer mag zagen. Dit tot grote teleurstelling voor zowel Binthout als 
de gemeente zelf, die de grootste leverancier is van het hout. Het CDA betreurt de gang van zaken en 
ziet dan ook graag dat er een oplossing komt. Naar aanleiding van dit artikel en contact met de 
directeur van Binthout komt het CDA tot de volgende vragen.

1. Wat is de aanleiding geweest om te onderzoeken of Binthout nog voldeed aan de 
omgevingsvergunning en vervolgens te komen tot handhavend optreden?

2. Heeft de gemeente Zwolle de groei van Binthout bewust gestimuleerd?
3. Kan het college nader toelichten welke oplossingsrichtingen zij hebben aangedragen en 

hebben besproken vanaf het eerste moment van handhavend contact tot nu?


